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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 02 decembrie 2020, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 02 decembrie 2020 se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1500. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.320 din 27.11.2020, a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă extraordinară la data de 02 decembrie 2020, orele 1500. Consilierii 
judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 
* 
 

Prezența este făcută de domnul Emil Radu Moldovan - Președintele 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, prin apel nominal. La ședință sunt 
prezenţi 29 de consilieri judeţeni, după cum urmează: domnul Bertel Dorel, 
doamna Calo Viorica, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-
Maria, domnul Coman Samuel-Leon, domnul Décsei Atilla-Lehel, domnul 
Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, domnul Filipoiu Augustin-
Florinel, domnul Florean Ovidiu-Iosif, domnul Forai Mihael-Simion, domnul 
Galeș Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul Ivan Bogdan-
Gruia, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian, domnul Lăcătuș Emil, 
domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul 
Marica Marius-Macedon, domnul Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop George, 
domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, 
domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Scuturici Gheorghe, doamna Tabără 
Camelia, doamna Ulecan Maria și domnul Zăgrean Ioan. 

Lipsește de la ședință domnul consilier județean Moldovan Florin-
Cristian. 

* 
Participă la ședință domnul Moldovan Grigore-Florin - Administrator 

public și doamna Borș Alexandrina-Crina - Secretarul general al județului. 
 
 
 

http://www.portalbn.ro/
http://www.portalbn.ro/
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* 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Cioarbă Teofil- 
Iulian - director executiv, domnul Săplăcan Radu - arhitect șef, doamna Butta 
Elena - director executiv, doamna Sabău Oana-Diana - consilier juridic 
asistent, domnul Spân George-Marian - consilier asistent și doamna Ivan 
Mihaela - consilier cabinet președinte. 
 A fost invitat la ședință și este prezent domnul Lazany Gabriel - 
managerul Spitalului Județean de Urgență Bistrița. 
 

* 
 (Ora 1500) 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Bună ziua, stimați colegi! Cu permisiunea dumneavoastră începem 

prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
Din totalul de 30 de consilieri județeni, sunt prezenți 29 plus 

președintele consiliului județean, fiind astfel îndeplinite prevederile legale 
pentru buna desfășurare a lucrărilor ședinței. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Cu permisiunea dumneavoastră, o să prezint proiectul ordinii de zi 

suplimentat cu 1 proiect de hotărâre:  
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/25281 din 26.11.2020 privind 

aprobarea participării Județului Bistrița-Năsăud la licitația publică 
organizată de lichidatorul judiciar SCP INSOLBIS SPRL Bistrița, în 
vederea cumpărării imobilelor - construcție și teren aferent, situate 
în municipiul Bistrița, strada Grănicerilor nr.5, județul Bistrița-
Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

2. Proiect de hotărâre nr.VIII/25315 din 27.11.2020 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici aferenți proiectului de investiții „Amenajare teren pentru 
obiectivul de investiții - Construire bază sportivă TIP 1 - localitatea 
Unirea, strada Aerodromului, nr.33, municipiul Bistrița, județul 
Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

3. Proiect de hotărâre nr.VIII/25425 din 02.12.2020 privind a 
unsprezecea rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Judeţului Bistriţa-Năsăud pe anul 2020 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră la ordinea de zi, vă 

rog? Nu sunt. Vă rog să votați, stimați colegi. 
Cu 30 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 
Vă mulțumesc. 

 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/25281 din 26.11.2020 privind 

aprobarea participării Județului Bistrița-Năsăud la licitația publică 
organizată de lichidatorul judiciar SCP INSOLBIS SPRL Bistrița, în 
vederea cumpărării imobilelor - construcție și teren aferent, situate 
în municipiul Bistrița, strada Grănicerilor nr.5, județul Bistrița-
Năsăud 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, din partea dumneavoastră? Vă rog, doamna Calo 

Viorica. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Am vrut să vă întreb personal, pe dumneavoastră, dacă veți asigura loc 

de parcare și teren pentru viitorul spital ce se va face la fostul hotel Krone. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă eu voi asigura loc de parcare și teren? 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Nu dumneavoastră personal… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Ce fel de teren, doamna Calo?  
Calo Viorica: - consilier județean - 
Spitalul oncologic de acum ce se va transforma în spitalul de recuperare, 

a funcționat de ceva vreme. Deci, este nevoie de locuri de parcare… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Am înțeles. Despre teren nu am înțeles întrebarea. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Păi, un părculeț pentru viitorul spital de recuperare. Nu știu cât este de 

posibil să se facă acum, momentan, dar am pus problema. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Lămuriți-mă, ce tip de teren? Adică ce teren? De sport? 
Calo Viorica: - consilier județean - 
În preajma hotelului Krone există un spațiu public, care bănuiesc că 

aparține de Primăria municipiului Bistrița. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Deci, o parte din parcare ține de Primăria municipiului Bistrița și o parte 

din fața hotelului este proprietatea hotelului care face parte din achiziție, 
dacă o să câștigăm licitația. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, acolo sunt câteva locuri de parcare, domnule președinte. Dar, 

pentru că acolo va fi un spital de recuperare, este nevoie de un spațiu pentru 
beneficiari. De asta am vrut să întreb, dacă vom cumpăra… 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Iertați-mă, locurile de parcare vor fi cele care se vor asigura de Primăria 

municipiului Bistrița, în colaborare cu consiliul județean. Legat de teren, nu 
am înțeles care este întrebarea. În schimb, am făcut demersurile către 
Consiliul Local al municipiului Bistrița și le mulțumesc pe această cale, pentru 
că, la solicitarea de principiu a transferării unui teren din proprietatea publică 
pentru a face în imediata vecinătate a hotelului Krone, dacă noi vom fi cei 
care vom câștiga licitația, un părculeț, ca oamenii care sunt internați să poată 
ieși ziua la plimbare, la aer curat, am primit din partea consiliului local, 
acordul de principiu. Și dacă licitația va fi câștigată de către consiliul 
județean, împreună cu Primăria municipiului Bistrița, cu acordul plenului 
consiliului județean, vom stabili, în detaliu, ce vom face pe acel teren de 
aproape 4000 mp, dacă nu mă înșel … în jur de 4000 de mp, care poate fi 
transferat din domeniul public al municipiului Bistrița, în domeniul public al 
județului și amenajat, unde să aibă acces și bolnavii care sunt în spital și 
cetățenii care au treabă prin zonă, poate și la Casa de Asigurări de Sănătate, 
care este în zonă, pe modelul, dacă doriți, al părculețului din fața 
ambulatorului de specialitate al spitalului, fosta policlinică, după cum o știm 
cu toții. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Da, mulțumesc, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Cu mare plăcere, doamna consilier. Dacă sunt alte intervenții?  
Dacă nu sunt alte intervenții, stimați colegi, supun votului 

dumneavoastră secret art.4 alin.(1) care are următorul conținut: Se 
împuternicesc domnii consilieri județeni Puica Vasile, Zăgrean Ioan și 
Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian să participe, în numele județului Bistrița-
Năsăud, la licitația publică deschisă cu strigare, competitivă, organizată de 
lichidatorul judiciar SCP INSOLBIS SPRL Bistrița la data de 07.12.2020 și să 
depună o ofertă de cumpărare a bunurilor-imobile ce fac obiectul licitației. 

Deschidem procedura de vot, vă rog să votați, stimați colegi. 
Cu 27 de voturi „pentru”, 1 „abținere” și 2 consilieri județeni 

care nu au votat, art.4 alin.(1) a fost adoptat. Vă mulțumesc. 
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Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. Vă 

rog să încărcați proiectul de hotărâre. Proiectul a fost încărcat, stimați colegi, 
vă rog să votați.  

Cu 26 de voturi „pentru” și 4 consilieri județeni care nu au 
votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat.   

(Votul a fost exprimat electronic, în scris sau verbal. Nu au votat 
următorii consilieri județeni: domnul Coman Samuel-Leon, domnul Lăcătuș 
Emil, domnul Rus Dorin-Octavian și domnul Rus Marin-Vasile.) 

Vă mulțumesc. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/25315 din 27.11.2020 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici aferenți proiectului de investiții „Amenajare teren pentru 
obiectivul de investiții - Construire bază sportivă TIP 1 - localitatea 
Unirea, strada Aerodromului, nr.33, municipiul Bistrița, județul 
Bistrița-Năsăud” 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, stimați colegi? Nu sunt. Vă rog să încărcați 

proiectul de hotărâre. Proiectul a fost încărcat, stimați colegi, vă rog să votați.  
Cu 28 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au 

votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat.   
(Nu au votat domnul consilier județean Rus Dorin-Octavian și 

domnul consilier județean Scuturici Gheorghe.) 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/25425 din 02.12.2020 privind a 

unsprezecea rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Judeţului Bistriţa-Năsăud pe anul 2020 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, stimați colegi? Nu sunt. 

Vă rog să încărcați proiectul de hotărâre. Proiectul a fost încărcat, stimați 
colegi, vă rog să votați.  

Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat.   

(Nu a votat domnul consilier județean Scuturici Gheorghe.) 
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* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă mulțumesc, stimați colegi. Vă doresc o după-masă plăcută, iar 

colegilor care sunt și candidați la alegerile de duminică pentru Parlamentul 
României, vă doresc mult succes! La revedere! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1520) 

* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

     PREŞEDINTE,       SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI 
 EMIL RADU MOLDOVAN  ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 

Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 17.12.2020 

Verificat: Butta Elena, director executiv, __________ 
Întocmit: Sabău Oana-Diana, consilier juridic asistent, _______ 


